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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och Ingrid Edin. Justering sker torsdag 14 oktober. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 20 september 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 30 september 2010 

Inget fanns att rapportera. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 21 oktober 2010 

Ärende nr 1: Svar på medborgarförslag om försköning vid den nya 

strandpromenaden vid Magelungen (bordlagt vid nämndens sammanträde 

den 30 september) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Förslag till upprustning och modernisering av Farsta sim- 

och idrottshall (genomförandebeslut) – yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i 

ordinärt boende – Att-Tid Hemtjänst & Service 

Ebba Lundgren undrade varför förvaltning och nämnd inte ställer krav på 

utföraren i ett tidigare skede, när man gång på gång upptäcker brister vid 

uppföljningarna. Avdelningschef Per-Ove Mattsson svarade att staden 

generellt arbetar för att förbättra och strama upp rutinerna för verksamhets-

uppföljningar, så att brister inte ska kunna kvarstå efter flera uppföljnings-

tillfällen. 

 

Ärende nr 8: Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i 

ordinärt boende – AB Jessys Assistans 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Från föregående sammanträde:  

Aktivitetshuset i t-banehuset i Farsta centrum 

Per-Ove Mattsson berättade att förprojekteringen nu är klar. Planen är att 

aktivitetshuset – utöver den ungdomsverksamhet som finns där idag – bland 

annat ska rymma viss konferensverksamhet och även lokaler som ska kunna 

hyras av föreningslivet för olika verksamheter och evenemang. Utifrån detta 

kommer fastighetsägaren Atrium nu att ge arkitekter i uppdrag att ta fram 

ritningar på den ombyggnad som behövs. Aktivitetshuset beräknas kunna öppna 

för nya verksamheter tidigast i slutet av 2011. 
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Ordföranden påminde om att det är bra om rådet får möjlighet att ge synpunkter 

på ritningarna innan ombyggnaden genomförs. Per-Ove Mattsson påpekade att 

det kommer att vara en stor utmaning att anpassa husets alla delar så att de blir 

tillgängliga för personer med funktionsnedsättning. Ebba Lundgren uppmanade 

förvaltningen att framföra till Atrium att belysningen sektioneras så att även 

elöverkänsliga kan vistas i lokalerna. 

 

Rökfria zoner vid entréerna till gallerian i Farsta Centrum 

Per-Ove Mattsson förklarade att marken vid gallerian ägs av Atrium, inte av 

kommunen, men att rådet skulle kunna ta en kontakt med miljöförvaltningen 

för att höra om det finns någon form av policydokument som kan tillämpas om 

man vill driva förslaget att det ska inrättas rökfria zoner vid entréerna. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Tillgängligheten i Farsta Centrum: Ove Martinsson berättade att det nu 

finns toaletter även på gallerians övre plan, men att de ännu inte är 

skyltade. Sekreteraren berättade att pensionärsrådet vid dagens möte åter 

tog upp frågan om hur nivåskillnaderna i golvet i den nya delen av 

gallerian har markerats för att förhindra olyckor. Pensionärsrådet har 

tidigare skrivit till Atrium och framfört att märkningen är otillräcklig och 

behöver ersättas med bredare gula remsor. Atrium har ännu inte besvarat 

skrivelsen, så nu har pensionärsrådet beslutat att skriva ett nytt brev.  

 

Kerstin Järneberg konstaterade att de båda råden kan utveckla sitt 

samarbete i den här sortens frågor – Kerstin har redan flera gånger haft 

muntliga kontakter med Atrium om märkningen av nivåskillnaderna, och 

de svarta banden med skrovlig yta fungerar nu mycket bättre. Handikapp-

rådet förespråkar inte en bredare gul remsa. 

 

Förvaltningen framförde att nämndens ordförande och vice ordförande 

även i år gärna träffar de båda råden för trevlig samvaro vid Enskede 

Värdshus julbord, förslagsvis tisdag den 7 december kl 18.30. Rådet 

tackade för inbjudan. 

 

Beträffande rådets träff med nämnden bestämdes att rådet avvaktar till efter 

årsskiftet, med tanke på att det kommer att utses både nytt råd och ny 

nämnd vid årsskiftet. Kerstin Järneberg berättade att nomineringsprocessen 

nu pågår inom Handikappförbunden (HSO). 

 

Rådet genomförde detta sammanträde på Stora Edsvalla, en av de dagliga 

verksamheterna för personer med funktionsnedsättning. Rådet framförde 

ett varmt tack för en mycket givande presentation av verksamheten. 

Ordföranden poängterade särskilt hur värdefullt och viktigt det är att alla 

ledamöter i rådet får en bra inblick i det omfattande stöd och den fina 

service som erbjuds vid de olika enheter som finns. En gemensam bild 

underlättar också när rådet diskuterar och lämnar synpunkter på 
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verksamheten. Ingrid Edin instämde och menade att det är mycket 

glädjande att nämnden kan erbjuda en så fantastisk service. Ingrid uttryckte 

också hur glad hon är över att kunna tillgodogöra sig detta tack vare 

skrivtolkarna.  

 

Rådet riktar nu in sig på att göra ett studiebesök vid EMMA-verksamheten 

någon gång efter nyår. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 8 november 2010 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


